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Zápis z 35. zasedání zastupitelstva obce Třemešná  
konaného dne 27. 1. 2022 

 
Přítomní: R. Kocián, R. Zahradník, J. Kománek, F. Pašas, L. Králová, P. Baron, T Salvet 
Omluveni: Z. Pecháček, M. Peterová, Salvet – omluva za pozdější příchod 
 
 
Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je 
přítomna nadpoloviční většina zastupitelstva. 
  
starosta - dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje 
audiozáznam, který je nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo 
dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e)zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá pouze prostor pro zastupitele 
a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách obce. 
Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní 
své právo ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 
 
starosta určil: 
Ověřovatelé zápisu: J. Kománek, P. Baron 
Zapisovatelem: R. Zahradník 
 
Návrh na složení návrhové komise: 
předseda –  L. Králová 
členové – F.Pašas, T.Salvet  

 
Hlasování: pro: 6             proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  468/35/2022 bylo schváleno. 
 
Zápis byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 
 
Návrh programu  
 

1. Zahájení – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 
3. Rozpočtová opatření 
4. Rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná 2022 
5. Rozpočtový výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2023-2024 
6. Plán investic 2022 a Rozpočet obce Třemešná 2022 
7. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2022 
8. Turistické cíle v obci Třemešná 
9. Rozpočet Mikroregionu Krnovsko 2022 a rozpočet Mikroregionu Osoblažsko 2022 
10. Informace starosty  
11. Diskuse 
12. Závěr 
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Starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu 
Pašas – chtěl bych zařadit bod Změna územního plánu obce 
Starosta – bod bude označen jako Žádost o změnu územního plánu obce a bude zařazen za  
 bod Prodej pozemků 

 
1. Zahájení – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 
3. Rozpočtová opatření 
4. Rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná 2022 
5. Rozpočtový výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2023-2024 
6. Plán investic 2022 a Rozpočet obce Třemešná 2022 
7. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2022 
8. Žádost o změnu územního plánu na parcele 188/1 k.ú. Třemešná 
9. Turistické cíle v obci Třemešná 
10. Rozpočet Mikroregionu Krnovsko 2022 a rozpočet Mikroregionu Osoblažsko 2022 
11. Informace starosty  
12. Diskuse 
13. Závěr 

 
Usnesení č.  469/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
3. Rozpočtová opatření 
 
RO č. 26/2022 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun mezi 
položkami v příjmové části ve výši 3000,- Kč a ve výdajové části ve výši 28 000,- Kč 
RO č. 27/2022 - nemění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o přesun 
položkami ve výdajové části ve výši 2208,40- Kč 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
 
4. Rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná 2022 
 
Starosta – rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná byl zveřejněn na úřední desce od 4.1.2022. Do  

dnešního dne neobdržel zřizovatel ze strany ZŠ a MŠ Třemešná žádost na případnou 
změnu nebo doplnění Návrhu rozpočtu na rok 2021. Návrh rozpočtu ze strany školy na 
rok 2021 byl předložen ve výši 1 375 000,- Kč 

 
Kománek – já bych chtěl, aby škola měla při rozpočtu určené závazné ukazatele 
Starosta – navrhuji stanovit závazné ukazatele na položku energií a DDHM s tím, že položka  

energií bude při rozpočtu snížena na 455 tis Kč oproti údaji uvedeného v Návrhu 
rozpočtu ZŠ a MŠ Třemešná (555 tis Kč). A to vzhledem k tomu, že vyúčtování 
energií od dodavatelů probíhá v naší oblasti v září až listopadu. Škola bude mít 
možnost požádat zřizovatele o posílení před koncem roku v případě nedostatečných 
prostředků. Současně bych zde chtěl pro všechny zdůraznit, že náklady na energie ve 
škole jsou velmi vysoké ve srovnání s náklady obce. Škola má n v Návrhu rozpočtu 
uvedenou částku 300 tis Kč na elektřinu. Náklady obce na elektřinu ve všech 
objektech obce včetně veřejného osvětlení činila v roce 2019 částku 400 tis Kč. Do 
budoucna bude nevyhnutelné razantně řešit otázku úspory el, energií na školských 
zařízeních. 
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Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje Rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná na rok 2022 s příspěvkem na provoz ze strany 
zřizovatele ve výši 1 275 000,- Kč. 
Závazné ukazatele  

Energie        455 000,- Kč 
DDHM           45 000,- Kč 

 
Hlasování: pro:   6         proti:  0   zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  470/35/2022 bylo schváleno. 

 
 
5. Rozpočtový výhled ZŠ a MŠ Třemešná 2023-2024 
 
Starosta – vzhledem k tomu, škola má v současnosti rozpočtový výhled schválen pouze na rok  

2023, a střednědobý rozpočtový výhled by měl být schválen minimálně na 2 
následující roky,  je potřeba schválit popř. upravit rok 2023 a rok 2024. Návrh 
Střednědobého rozpočtového výhledu byl zveřejněn na úřední desce od 11.1. 2022 

 
 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje Střednědobý rozpočtový výhled ZŠ a MŠ Třemešná na roky 2023-2024 

 
Hlasování: pro:  6         proti:  0   zdržel se: 0 

 
Usnesení č.  471/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
6. Rozpočet obce Třemešná na rok 2022 
 
Starosta – rozpočet obce Třemešná na rok 2022 a plán investic na rok 2022 byl zveřejněn na  

úřední desce od 4.1.2022. Návrh rozpočtu 2022 je založen zejména na dokončení  
rozpracovaných investic roku 2021. 

 
Starosta – prezentoval Návrh rozpočtu obce Třemešná na rok 2022. Konstatoval, že schválený  

rozpočet ZŠ a MŠ Třemešná se na rozpočtu projeví v úpravě ve výdajové stránce 
přesunem v položkách při zachování celkového objemu rozpočtu obce na rok 2022. 
Současně informoval o posílení příjmové části rozpočtu oproti Návrhu rozpočtu 2022. 
 

Doplnění rozpočtu oproti zveřejněnému Návrhu rozpočtu rok 2022  
Příjmová část 
Položka 4113 neinvestiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 1 ÚZ 89017 Kč 
69 986,- 
Položka 4113 neinvestiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 5 ÚZ 89018  
Kč 124 418,- 
Celkem 194 404,- Kč vybavení jednotky SDH 
 
Položka 4213 investiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 1 ÚZ 89017 Kč 
169 013,- 
Položka 4213 investiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 5 ÚZ 89018 Kč 
300 467,- 
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Celkem 469 480,- Kč židle KD 
 
Položka 4113 neinvestiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 1 ÚZ 89017 Kč 
71 439,- 
Položka 4113 neinvestiční přijaté transfery ze státních fondů nástroj 130 zdroj 5 ÚZ 89018  
Kč 127 001,- 
Celkem 198 440,- Kč materiální vybavení pro spolkovou činnost (výdaje jsou na paragrafu 
6171 činnost místní správy bez ÚZ, protože je musí hradit obec a potom až následně 
obdržíme dotaci a doplníme ÚZ)) 
 
Na základě DPPO 
Položka 1111 daň z příjmů FO ze závislé činnosti posílí v částce 88 540,- Kč 
Položka 1122 daň z příjmů právnických osob obce 
 
Paragraf 6171 činnost místní správy položka 5166 konzultační, poradenské a právní služby 
posílí v částce 46 780,- 

- Paragraf 6399 ostatní finanční operace položka 5365 DPPO za obec 
 
Výdajová část 
Paragraf 3113 Základní školy položka 5331 neinvestiční příspěvky zřízeným příspěvkovým 
organizacím posílí v částce 225 000,- Kč 

- paragraf 6409 ostatní činnosti jinde nezařazené položka 6121 budovy, stavby, haly 
 

 
Pašas – chci se ještě pozastavit u investic. V  investicích je 1 000 000 Kč na parcely, zdá se  

mi to málo, měli bychom na to dat alespoň 2 000 000.  
Starosta -  v této chvíli je alokovaná částka milion korun. Nevěřím, že se podaří realizace ještě  

tento rok. Znamená, že se započnou ty práce, co se započít měly. Je to otázka samotné 
projektové dokumentace.  

Pašas - nechápu, že parcely nebudou ještě letos hotové. Celý loňský rok jsem na to  
upozorňoval.  Nechápu, že za dva roky nebo čtyři roky, vy už snad za osm let, se ty 
parcely řeší a pořád to není hotové. Za mě je to jedna z nejdůležitějších věcí na obci, 
parcely  

Starosta - nestihneš to, nemáš stavební povolení, a dokud nemáš stavební povolení tak s tím  
nic neuděláme  

Pašas – no dobře, ale stavební povolení za osm let nemáme proč? 
Starosta – je potřeba nová projektová dokumentace. Posouvá se to neustále dopředu a nyní  je  

do toho zapojena i projekční kancelář inženýra pana Janka. Zítra shodou okolností 
přijede další firma, která se chce na to podívat přímo na místě. A přijít s nějakým 
návrhem developerského projektu. 

Pašas – Tomáš Salvet posílal email. Jestli nám můžeš ukázat projekt, který byl přiložen  
k žádosti o dotaci na parkoviště pod nádražím. Můžeme to vidět? 

Starosta prezentoval koordinační výkres umístění předmětné odstavné plochy 
Kománek – bude to tak, jak jsme se domlouvali? Zatravňovací dlažba,  uprostřed asfalt a bez  

závor? 
Starosta – ano.  
Pašas – Do kdy to má být hotové? A bude se na to vypisovat výběrové řízení? 
Starosta- Do 30. 6. to musí být zrealizované. Výběrové řízení bude v únoru. 
 
Starosta formuloval usnesení 
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Návrh na usnesení: 

ZO schvaluje rozpočet obce Třemešná na rok 2022 s příjmovou částí rozpočtu ve výši 36 271 
024,- Kč, a výdajovou částí rozpočtu 55 121 203,- Kč, s dofinancováním ve výši 22 000 179,- 
Kč..  

Hlasování: pro:      6       proti:  0   zdržel se: 0 
 
Usnesení č.  472/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
 
7. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2022 
 
Záměr prodeje pozemku 
 
Starosta – obecní úřad obdržel žádost na odkoupení pozemku parc.č 165/1 trvalý travní porost  

k.ú. Třemešná o výměře 1680m2.  Žádost podali manželé Ledererovi. 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku parc.č 165/1 trvalý travní porost k.ú. 
Třemešná o výměře 1680m2 
 

Hlasování: pro:  6        proti:          zdržel se:    
 
Usnesení č.  473/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
Starosta – obec zveřejnila na UD obce Záměr pronájmu nebytových prostorů určených pro  

podnikání – rozšíření plochy nájmu stávajícímu nájemci  
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.1 ke smlouvě o pronájmu nebytových prostorů 
v areálu továrny, v samostatně stojící budově na pozemku parc.č.st.311/1, jejímž předmětem 
je rozšíření užívání vnitřní plochy na celkovou plochu o 252 m2 a venkovní plochy na plochu 
300m2za podmínek dle sjednané smlouvy.  
 

Hlasování: pro:   6       proti:  0     zdržel se: 0 
 
 
 
Usnesení č.  474/35/2022 bylo schváleno. 
 
Starosta – obec zveřejnila na UD obce Záměr pronájmu nebytových prostorů určených pro  

podnikání – obchod v části hasičské zbojnice, Do dnešního dne jsem měl 6 tel. dotazu,  
ale fyzicky podala žádost pouze paní Sabina Nevrlá 

Pašas -  to bylo zveřejněno ? 
Starosta  - ano (pod číslem 110/21 od 10.12. do 26.12.2021) 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o pronájmu nebytových prostorů v budově hasičské 
zbrojnice ( v samostatně stojící budově na pozemku parc.č.st.203) a to přízemí  za cenu 200 
Kč/m2/rok bez DPH a venkovní prostory za cenu 3 Kč/m2 s platností nájmu od 1.3.2022 
s paní Sabinou Nevrlou, bytem Třemešná 138 za účelem provozu prodejny se smíšeným 
zbožím 
 

Hlasování: pro: 6          proti:  0     zdržel se: 0 
 
Usnesení č.  475/35/2022 bylo schváleno. 
 
8. Žádost na změnu územního plánu  
 
Starosta – obec obdržela žádost o změnu územního plánu. Jedná se o pozemek v Rudíkově.  

Procesně se ke změně územního plánu i pořízení jako hlavní orgán vyjadřuje Město 
Krnov (odbor územního plánování).  Nedělá to obec Třemešná. Znamená to - my 
můžeme posoudit, pak se to posílá stejně do Krnova a Krnov se k tomu vyjadřuje 
v další posloupnosti náležitosti. My nemáme se změnou územního plánu na začátku 
procesně nic, co v něm můžeme změnit. Toto se děje na základě procesu nadřízeného 
orgánu, v našem případě Města Krnov. 

Pašas – my musíme udělat první krok. Tu změnu územního plánu odsouhlasit, a až pak to jde  
na posouzení do Krnova. První přece žádá občan na obci, jestli mu to zastupitelstvo 
schválí. 

Starosta – Krnov již obdržel žádost obce Třemešná o posouzení Žádosti o změnu, tak jak jsem  
informoval žadatele, aby se Krnov vyjádřil k žádosti, kterou jsme obdrželi. 
V momentě, kdy my to schválíme, tak v ten moment nastupuje proces, že veškerou 
změnu bude platit ten, co oni žádal. Může se stát, že Krnov to zavrhne a žadatel přijde 
o peníze. To znamená - my ten proces dáme do funkce tak, aby to bylo správně, 
oslovíme městský úřad Krnov aby posoudil žádost, stanovil podmínky, které se na 
zastupitelstvu přednesou, projednají tak, aby byla informována i druhá strana a věděla 
do čeho půjde. 

Pašas- tak v Krnově mluví jinak. Pokud k tomu můžu něco málo říct, tak pan Ondrašík  
požádal pana Starostu o změnu územního plánu na svojí zahradě, kde by si chtěl 
postavit rodinný dům, a bylo řečeno, že obec s tím na začátku nemá nic společného, a 
že to Starosta pošle do Krnova, a pak se panu Ondrašíkovi ozve, jak Krnov rozhodl. 
Pan Ondrašík s touhle informací jel do Krnova, na městský úřad, kde mu byl řečen 
pravý opak. Proto jsem chtěl tenhle problém jako samostatný bod, ať se ujasní pro 
ostatní, jak to vlastně je. 

Pan Ondrašík – byl jsem v Krnově a pan Radomír Juna mi řekl, že pokud to obecní  
zastupitelstvo neodsouhlasí, že do té doby s tím nemají co dělat. 

Starosta – pan Juna ode mě obdržel Vaši žádost o posouzení, takže v momentě, když mě pan  
Juna bude nějakým způsobem informovat, tak v ten moment se to tady dostane na 
zastupitelstvo. Do té doby se k tomu nevyjadřuji.  

Ondrašík- tak nechápu, proč mi pan Juna řekl úplně něco jiného 
Starosta – nevím proč vám řekl něco jiného. 
Pašas -  já tomu pořád moc dobře nerozumím. Nedávno to tady proběhlo úplně jinak. Pokud si  

dobře pamatuju, tak tady byl pan Schaffartzik, který také žádal o změnu územního 
plánu a říkal tady, že první potřebuje souhlas nebo spíš odsouhlasení zastupitelstva 
obce. Tenkrát se nic takového s Krnovem neřešilo a hlasovalo se. 
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Starosta – u pana Schaffartzika jsem měl v té době již informace z Městského úřadu Krnov, že  
      to stejně zamítne (výstavba na zemědělské půdě).  

Pašas- u pana Schaffartzik to proběhlo tak, že jsme hned hlasovali. Přijali nějaké usnesení,  
které bylo proti, pokud si to dobře pamatuju. Tak nechápu, proč bychom neměli 
postupovat stejně a postupujeme jinak. 

Starosta- když pořizuji změnu územního plánu, začíná proces, do kterého se může zapojit  
kdokoliv. Proto dělám krok dopředu, aby pan Ondrašík nebyl ztratný. My budeme 
vědět z městského úřadu Krnov nějakou informaci, kterou potřebujeme vědět. Nikdo 
nikomu v ničem nebráni. Je to otázka posunutí o nějaké tři – čtyři týdny, kdy 
dostaneme informaci, a může začít proces. 

Ondrašík – mě jde o to, že v Krnově mi řekli pravý opak od vás.  Já chci vědět, jak to teda je.  
Pokud mi v Krnově přímo na úřadě, kde se tím zabývají, řekne pan Juna, že s tím 
nemá nic společného, dokud to neschválí zastupitelstvo a oni jako Krnov kontrolují, 
jestli je to po právní stránce správně, tak nechápu, kde je pravda. 

Pašas - nejde mi do hlavy, že u pana Schaffartzika jsi předem věděl, že to Krnov zamítne a i  
přesto jsi nám to neřekl a hlasovali jsme. To už jsi nám to mohl říct a hlasování proti 
bylo bezpředmětné. Tenkrát jsme hlasovali a teď to posíláš do Krnova. Nemůžu tomu 
porozumět. 

Starosta – je to jednoduché. Vracím se k tomu, co ty tady pořád říkáš dokola. V momentě,  
když spustíme změnu, tak se tady zapojí všichni, kteří chtějí provést změnu na svém 
pozemku. Nic proti tomu, pokud chcete o tomhle hlasovat, klidně to spusťte.  

Pašas – znova, když Schaffartzik žádal, tak jsi to taky projednával v Krnově tvrdíš. Ale my  
jsme o tom nevěděli, tak pak nemůžeme vědět, jak to má byt správně. A o tom je tady 
ta debata celá 

Starosta – Ano, já jsem v Krnově byl. Ústně jsme se o tom na městském úřadě bavili. 
Ondrašík – Tak v Krnově mi tedy lhali? Ať vím, na čem teda jsem? Když mi řekli, že se to  

tak má dělat a je takový postup. A vy to tady chcete udělat jiným postupem. 
Starosta – já vám na to neodpovím, protože byste mi nevěřil. Do té doby, než já získám  

písemné vyjádření vedoucí územního plánování. 
Ondrašík – pane starosto, tu samou žádost, co jsem vám dal, jsem hned vezl i do Krnova a ten  

pán Juna ji nechtěl ani vidět, že s tím nemají nic společného, tak nevím, proč jste ji 
tam posílali. 

Starosta – ano, vy tam nemáte jezdit. Tu žádost tam mají ode mě. Já nevím, jak se pan Juna  
vyjadřuje. Pan Juna je tam nový půl roku. Pokud chcete, spusťte to. Nic proti tomu 
nemám.  

Ondrašík – no a co, že je nový. Když tam pracuje, tak o tom asi ví, jak to je ne? Nebo vy to  
víte víc, jak pan Juna? 

Starosta – nevím. Proto říkám, že je tam nějaký vedoucí, který mi řekl informace jiné než pan  
Juna vám.  

Pašas – já už bych to nějak ukončil, Liborovi Ondrašíkovi bych doporučil zajet si do Krnova.  
Říct jak to tady proběhlo. Bude to i v dnešním zápise, a ať se mu k tomu vyjádří. 
Pokud možno písemně. A on s tím přejde na příští zastupitelstvo. Teď a tady se jen 
můžeme domnívat, kde je pravda. 

Starosta – já jsem pro, ať se tam staví. Já pro žádost jeho změny budu hlasovat. Ale je  
potřeba, aby proces byl v pořádku. Já musím mít z Krnova nějakou zpětnou vazbu, 
kterou potřebuji.  

Starosta- do zápisu bych dal, že zastupitelstvo obce bere na vědomí podanou žádost o změnu  
územního plánu. A informaci starosty, že to bylo zasláno na městský úřad Krnov. 
S tím, že na příštím zastupitelstvu budeme vědět co a jak, a pak se může ten daný 
proces spustit. Souhlasíte s tím? 
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9. Turistické cíle v obci Třemešná 
 
Starosta – tento bod byl zařazen na přání pana Pašase. 
 
Pašas- tak všem jsem vám poslal nějaké podklady k tomu, že v roce 1803 tady v místech,  

které se dnes nazývá u dubu, stál větrný mlýn. Přišlo mi to jako možný dobrý nápad 
pro zvýšení turismu, postavit u dubu rozhlednu ve tvaru toho větrného mlýnu, který 
tam před 200 lety stál. Nic velkého, něco ze dřeva, možná ze šindelů, s tím, že by 
uvnitř byly staré fotografie a informace o historii Třemešné. To by tam mohl dodat 
historický spolek Třemešná. Myslím si, že se tady za 30 nebo 40 let nic takového 
nového nevybudovalo a byla by to pěkná dominanta Třemešné. Vidím to na rozhledně 
v Městě Albrechticích, jak je denně využívaná a ty to rozhledny jsou super na 
jednodenní výlety. A na rozdíl od dřevěných soch a kaktusů, o kterých Rosťa psal, že 
nám stačí, jsou rozhledny vyhledávané po celé republice turisty. Bylo by to i pěkné 
z historického hlediska, že už tam vlastně mlýn stál. Mohla by se vyhlásit obecní 
sbírka na obecní účet a pak by tam byla nějaká cedule, kdo přispěl. Byl to jen nápad, 
něco nového vytvořit a chtěl jsem tento bod dát před rozpočet a investice, tím že jsme 
tady nebyli všichni, to nemělo ani cenu. Tak možná příště. To je asi tak vše. 

 
Salvet – tam tudy vede nebo vedla i turistická cesta  
 
 
10. Rozpočet MRK a DSO osoblažsko 
 
Starosta – na úředních deskách členských obcí byly zveřejněny rozpočty Mikroregionu  

Krnovsko pro rok 2022 a Mikroregionu DSO Osoblažsko 2022. Rozpočty 
mikroregionů schvalují Vlané hromady nebo Členské schůze jako nejvyšší orgány 
jednotlivých mikroregionů. Zastupitelstva obcí berou pouze na vědomí. 

 
 
ZO bere na vědomí 
 
18:00 - příchod Tomáš Salvet  
 
11. Informace starosty 
 
Starosta - Mikroregion Krnovsko realizoval společný projekt – tzv. Elektromobility. Máme  

v zápůjčce elektrickou tříkolku pořízenou z projektu, a protože projektu skončila doba 
udržitelnosti, Mikroregion Krnovsko předává elektrotříkolku obci bezplatně. 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce schvaluje darovací smlouvu s MRK jejímž předmětem je převod 
elektrické tříkolky ETO1 v.č.2527 do vlastnictví obce Třemešná  
 

Hlasování: pro:   7        proti:  0     zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  476/35/2022 bylo schváleno. 
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Starosta – Mikroregion Krnovsko realizuje další nový společný projekt – pořízení vratných  

kelímků s klipem. Jsou to plastové kelímky, které jsou vhodné na společenské akce při 
distribuci nápojů. Kelímky budou s logem obce a budou zapůjčovány na vratnou 
zálohu 50,- Kč 

. 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce souhlasí se zapojením obce do společného projektu MRK jejímž 
předmětem je pořízení 500 ks plastových kelímků s klipem a 3 ks přepravek ke skladování,  a 
souhlasí s poskytnutím NFV Mikroregionu Krnovsko ve výši 10 265,8 Kč k realizaci projektu 
 

Hlasování: pro: 7          proti:  0     zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  477/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
Starosta – vzhledem k rozšiřujícím se službám internetových obchodů vstoupila obec   

v jednání s jedním z obchodníků, a to Zásilkovnou. Záměrem je umístit výdejový box 
Zásilkovny na pozemku obce. Nabízí se možnost umístit box u hasičské zbojnice 

 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo obce záměr pronájmu části parcely parc.ě. 2754/2 k.ú. Třemešná o výměře 3 
m2 za účelem umístění výdejního boxu 
 

Hlasování: pro: 7          proti:  0     zdržel se: 0 
 

Usnesení č.  478/35/2022 bylo schváleno. 
 
 
11. Diskuze 
 
Probíhala průběžně 

          
Ing. Rostislav Kocián 

            starosta obce    
 
          
Ověřovatel zápisu: 
 
J. Kománek        ………………….  dne ………………….. 
 
 
P. Baron   .…………………  dne …………………. 


